
Zápis z výroční členské schůze 
KČT Slovan Pardubice středa 23. ledna 2013 

 
 

Místo konání: Hostinec U Kosteleckých v Černé za Bory. 
Přítomno: dle prezenční listiny bylo přítomno 60 členů (ze 149), což činí 40,2%; 
 nadpoloviční většina z přítomných je usnášeníschopná 
Hosté: Pavel Majer předseda PSO ČSTV 
 Luboš Chládek metodik OV KČT 
Program zahájen v 18:00 
 
1.  
Zahájení, schválení programu. 
 
2.  
Zvolení komisí – návrhová ( Karel Vytřas, Josef Svoboda) 
 – mandátová (Jarmila Vlková, Petr Dračínský). 
 
3.  
Předání ocenění. 2013 uplyne 125 let od založení KČT. 
Ocenění předávali P. Majer, L. Chládek, J. Kotyk a J. Ehrenberger st.  
Karel Vytřas obdržel u příležitosti 125. výročí založení KČT a k osobnímu výročí 50ti let 
cvičitelské činnosti nejvyšší vyznamenání ČSTV – Medaili za celoživotní práci ve 
prospěch tělovýchovy a sportu. 
Diplomy u příležitosti 125. výročí založení KČT obdrželi „Za přípravu a vedení 
zajímavých výletů a práci v odboru“: 
Ondřej Valášek, David Šebesta, Ivo Stříž, Pepík Kotyk, Aleš Kotyk, Jarmila Vlková, 
Miloš Kajzrlík,Jana Chválová, Jiří Chvála, Mirek Halda, Petr Dračínský,  Jirka 
Bureš, Slávek Bureš a Jiří Ehrenberger jun. 
a „Za obětavou práci v odboru“: 
Dáša Ehrenbergerová  
a „Za přípravu a vedení zajímavých výletů a za obětavý výkon funkce předsedy“ 
Jiří Ehrenberger st. 
U každého z oceněných byl zmíněn konkrétní přínos pro činnost klubu. 
 
4.  
Pavel Majer  informoval o situaci v ČSTV, jednání s bývalým ministrem Dobešem 
vyústilo: na jeho návrh poslanecká sněmovna odsouhlasila 800 mil. do rozpočtu a tedy 
do okresů.  



Skončila úrazová smlouva s Kooperativou, podepsána nová smlouva s VZP. Trenérská 
pojistka zůstává u Kooperativy. 
 
5.  
Zpráva o činnosti za rok 2012 – Jiří Ehrenberger st.,  vyhodnoceny úrazy. 
 
6.  
Zpráva o hospodaření – Dagmar Ehrenbergerová. 
 
7.  
Zpráva revizní komise – Jarmila Vlková 
 
8.  
Luboš Chládek (náhrada za předsedu OV KČT M. Zemana, jehož sklátila chřipka) 
zmínil: pokles počtu členů a stárnutí členské základny. Dne 23. března je v Holicích 
zahájení turistické sezóny.  14. až 16. 6. jsou pod záštitou  Národního zemědělského 
muzea na Letné akce v Praze. 
 
9.  
V diskusi: 
Standa Horský poděkoval za práce, které byly vykonány a jsou konány pro klub. Jirka 
Ehrenberger, lyžařské zájezdy: kdo chce jezdit ať hostuje (jinak má přednost člen 
TKSP).  
 

10.  
Zpráva návrhové komise: 
Karel Vytřas otázka na výši čl. příspěvků; Kotyk: plán připravován od října,  

 

11.  
Výroční členská chůze schvaluje plán, výši členských příspěvků na 2014, delegáty na 
konferenci KČT a valnou hromadu ČSTV - navržen předseda a Luboš Chládek; nikdo 
nechtěl doplnit, nikdo nechtěl nahradit. Schváleno. 
 
12.  
Po skončení čl. schůze Ivo Stříž seznámil přítomné s novinkami našich www stránek i 
s plány letního „Alpského zájezdu“. 
 

 .............................................. 

Zapsal: Jindřich Fajkus 


